



Date: 8th February 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

Subject: Notification of results of meeting of the
Board of Directors of Dubai Electricity and Water
Authority PJSC (DEWA or the Company)

We would like to inform you that the Board of
Directors of DEWA

- **Approved** the release of the Company's preliminary and unaudited financial statements for 2023
- **Approved** the agenda of DEWA's Annual General Assembly meeting of shareholders for the financial year ending December 2023
- **Endorsed** the distribution of a cash dividend amounting to AED3.1 billion (6.2 fils per share) for the second half of 2023, which is intended to be paid to the Company's eligible shareholders in April 2024 and is subject to approval by shareholders at the annual general assembly.
- **Approved** the invitation to hold an Annual Assembly meeting of the shareholders on 28 March 2024, which is subject to the approval of the Securities and Commodities Authority of the UAE. The invitation is expected to be published in the first week of March 2024 and is subject to approval by the Securities and Commodities Authority of the UAE

The Board also considered and reviewed other business matters. DEWA

التاريخ: 8 فبراير 2024

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إخطار بنتائج اجتماع مجلس إدارة هيئة كهرباء
ومياه دبي ش.م.ع. (الهيئة أو الشركة)

نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي

- **وافق على** نشر البيانات المالية الأولية وغير المدققة للشركة لعام 2023
 - **وافق على** جدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية السنوي لمساهمي هيئة كهرباء ومياه دبي للسنة المالية المنتهية في ديسمبر 2023
 - **وافق على** توزيع أرباح نقدية بقيمة 3.1 مليار درهم (6.2 فلس للسهم الواحد) عن النصف الثاني من عام 2023، ومن المقرر دفعها لمساهمي الشركة المؤهلين في إبريل 2024، بعد الحصول على موافقة المساهمين في الجمعية العمومية السنوية.
 - **وافق على** الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية للمساهمين بتاريخ 28 مارس 2024 بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع في دولة الإمارات العربية المتحدة. ومن المتوقع أن يتم نشر الدعوة في الأسبوع الأول من شهر مارس 2024 بعد موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع في دولة الإمارات العربية المتحدة.
- كما قام مجلس الإدارة بالنظر في ومراجعة مسائل الأعمال العامة للشركة.



Yours Faithfully, On Behalf of Dubai Electricity Water Authority PJSC	وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير، عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع
--	---

aakash n



Aakash Nijhawan
Group Head of Investor Relations